

| Villa
Petra |



Villa Petra nalazi se na otoku Braču u mjestu Bol, koje je proglašeno "Turističkim prvakom 2009&2010". Poznat po svom znamenitom maslinovom ulju, vinu i autentičnim seoskim tradicijama, otok je najviše prepoznat po Zlatnom ratu, jednoj od najpoznatijih i najljepših plaža na svijetu. Poput jezička pruža se gotovo pola kilometra u čisto plavetnilo. Vrh Zlatnog rata mijenja oblik svakog dana pod utjecajem morskih struja. Plaža, uokvirena s dubokim borovim hladom, omiljeno je odredište za surfere i jedriličare iz raznih dijelova Europe i svijeta. Taj morski kanal između otoka Brača i otoka Hvara stvara idealan vjetar za jedrenje i surfanje.

Villa Petra nalazi se na pola puta od centra Bola i ove poznate plaže. Kameni put vodi do dva odvojena zdanja, povezana unutarnjim dvorištem. Ugniježđen između te dvije zgrade te skriven od pogleda znatizeljnih prolaznika nalazi se bazen i terasa popločana s lokalnim bračkim kamenom. Prva zgrada, bliže moru, ima otvoreni pogled kroz borove na more i otoke. U prizemlju se nalazi moderna kuhinja sa zatvorenim blagovaonom, dnevnim boravkom i kupaonicom. Prvi kat nudi prostranu glavnu spavaću sobu, sa en-suite kupaonicom te balkonom s kojega se pruža predivan pogledom na more. U Villa Petra udobno se može smjestiti i do šesnaest gostiju koji će uživati u privatnosti, luksuzu i udobnosti – svemu što jedan pravi odmor traži. Idealan je izbor za veće obitelji i grupe prijatelja, ali i za poslovne svrhe.

Villa Petra se prostire se na 300 m2 moderno i luksuzno uređenog unutarnjeg prostora. Na raspolaganju su dvije velike sobe u jednoj zgradi, zajedno s kuhinjom, blagovaonom i velikim dnevnim boravkom. Te četiri apartmana u drugoj zgradi. Svaki apartman s kupaonicom i malom kuhinjom. Sve ukupno 6 soba i 6 kupaonica. Ove dvije zgrade su povezane zajedničkom terasom s bazenom. Kuhinja je potpuno opremljene, kao i dnevni boravak. Velika terasa u prizemlju s pogledom na more, s velikim drvenim stolom, pruža ugodnu hladovinu i za najvrućih ljetnih dana. Roštilj je idealno mjesto za druženja. Prostran i otvoren dizajn Ville Petra stvorio je savršen ambijent za čudesan odmor. Vi i Vaši gosti možete se opustiti u potpunoj udobnosti koju Vam ova vila pruža, uživati u tipičnom mediteranskom, otočkom, načinu života na jednom od najljepših mjesta na Mediteranu – u Bolu na Braču – u Villi Petra.

Bazen / TV u svakoj sobi / DVD player / Hi Fi system / Air conditioning / Kamin / Vanjski grill / Telefon i bežični pristup Internetu / Perilica rublja / Sušilica rublja / Glačalo / Pećnica / Perilica posuđa / Hladnjak

Split – Supetar (trajekt) 45 min

Supetar – Bol 35 km

Split – Bol (katamaran) 50 min

Split Airport – 50 km

Brač Airport – 10 km

Bol centar – 500 m

Plaža – ispred kuće

Zlatni Rat – 500 m

Villa Petra

Villa Petra is located on the intriguing island of Brac – Bol Town, which last year was awarded “the Absolute Champion of Croatian Tourism 2009&2010”. Famous for its illustrious olive oil, wine and authentic village traditions, the island is most renowned for the Golden Horn, one of the largest and most beautiful beaches on the Adriatic – and one of the most photographed in the world. Like a tongue it extends nearly half a kilometer into the clear blue sea. The tip of the Zlatni rat (Golden horn) changes shape each day due to the ever-changing sea currents. The beach, framed with deep pine groves for shade, is a favorite destination for surfers and sailors from various parts of Europe and the world because the sea channel between the islands of Brac and Hvar creates ideal winds for windsurfing.

Villa Petra is located just half-way from the center of Bol and this glorious beach. A stone path leads to not one but two separate dwellings, connected by an inner courtyard. Nestled in between and hidden from views there is a beautiful swimming pool and surrounding terrace paved with local Brac stone. The first building, closer to the sea, has stunning views through the pines. The ground floor is complete with a modern kitchen, indoor dining area, living room and vanity bathroom. The first floor offers a spacious master bedroom, with an en-suite bathroom and a private terrace overlooking the sea. The villa can comfortably sleep up to 16 guests in privacy, luxury and comfort. So it’s an ideal choice for larger families, groups of friends or even a corporate vacation.

Villa Petra stretches on 300 m2 of modern and luxuriously decorated interior. There are two bedrooms in one dwelling, together with the kitchen, dining and spacious living room. The second dwelling consists of four apartments, each with its own bathroom and kitchenette. Altogether six bedrooms and six bathrooms. These two buildings are connected with a large swimming pool at the inner courtyard. The kitchen is completely equipped, as well as the living room. The terrace on the ground floor, with a stunning sea view and outdoor dining area offers shade even for the hottest days. The large barbecue is the perfect spot for fun with your friends. The spacious and open design of Villa Petra created the perfect setting for a marvelous holiday – you and your guests can relax in complete comfort; enjoy typical Mediterranean outdoor living and entertainment as well as experience authentic island living on one of the most delightful spots in the Mediterranean.

Swimming pool / TV in each room / DVD player / Hi Fi system / Air conditioning / Fireplace / Barbecue/
Telephone & Wireless Internet / Laundry / Dryer / Iron / Oven / Dish washer / Refrigerator

Split – Supetar (ferry) 45 min
Supetar – Bol 35 km
Split – Bol (katamaran) 50 min
Split Airport – 50 km
Brac Airport – 10 km
Bol center – 500 m
Beach – in front of the house
Golden Horn beach – 500 m

Вилла Петра находится на острове Брач в городке Бол, который провозглашен „Чемпионом по туризму 2010“. Знаменит своим оливковым маслом, вином и старинными сельскими традициями, остров, прежде всего, известный, благодаря пляжу Золотой рог- самому популярному и красивому пляжу на Адриатике. В виде язычка простирается он почти на полкилометра в чистую синь моря. Верхушка Золотого рога каждый день меняет свой облик под влиянием морских течений. Обрамлен столетними соснами, дающими глубокую прохладу, пляж- любимое место отдыха виндсерфингистов и яхтсменов из разных частей Европы и мира. Морской канал между островами Брач и Хвар создает идеальный ветер для парусного спорта и виндсерфинга.

Вилла Петра находится на полпути от центра Бола до этого знаменитого пляжа. Каменная дорожка ведет до двух отдельных зданий, соединенных внутренним двориком. Внедрен между этими двумя зданиями и скрытый от взглядов любознательных прохожих, здесь находится прекрасный бассейн и очаровательная терраса, вымощена местным брачским камнем. Первое здание, ближе к морю, имеет захватывающий вид через сосны на прекрасное Адриатическое море. В цокольном этаже располагается современная кухня с закрытой столовой, гостиная и ванная комната. Первый этаж предлагает просторную главную спальню с собственной ванной комнатой, а с балкона открывается изумительный вид на море. В Вилле Петра могут разместиться около 12 гостей, который здесь будут наслаждаться уединением, роскошью и уютом- всем тем, что и ожидается от настоящего отдыха. Вилла- идеальный выбор для больших семей и групп друзей, а также и для деловых встреч. Легкий и открытый дизайн Виллы Петра создает совершенную атмосферу для волшебного отдыха. Вы и Ваши гости можете отдохнуть в полном комфорте, который вам предлагает эта вилла, насладиться типичным образом жизни, характерным для адриатических островов, в одном из красивейших мест Адриатики- в Боле на Браче- в Вилле Петра.

Вилла Петра занимает 300 м2 современно и роскошно оборудованных внутренних помещений. В вашем распоряжении здесь – две большие спальни, кухня, столовая и большая гостиная – в одном здании. В другом здании находятся четыре апартаменты. Каждый апартамент имеет свою ванную комнату и небольшую кухню. Всего Вилла Петра имеет 6 комнат и 6 ванн. Корпуса между собой соединены общей террасой с большим бассейном. Кухня полностью оборудована всей необходимой бытовой техникой и другими кухонными принадлежностями. В гостиной установлен LCD телевизор, есть камин. Большая терраса в цокольном этаже с большим деревянным столом и видом на море, привлекает приятной прохладой и в самые жаркие летние дни, а барбекю, которое находится на террасе, можно использовать как идеальное место для встреч и общения. Главная спальня площадью 55 м2 находится на первом этаже первого корпуса, и это самая большая спальная комната в вилле. Рядом с ней располагается большая ванная комната с душевой кабиной и гидромассажной ванной на двоих. Главная спальня имеет и свою собственную террасу с незабываемым видом на море и остров Хвар вдали. Кроме этой спальни, на том же этаже имеется еще одна с гидромассажным душем и террасой с прекрасным видом.

Расстояния:
Сплит – Супетар (паром) 45 мин
Супетар – Боль 35 км
Сплит – Бол (катамаран) 50 мин
Сплит аэропорт – 50 км
Брач аэропорт – 10 км
Бол центр – 500 м
Пляж – перед домом
Золотой рог – 500 м

































































Villa Petra
Put Zlatnog Rata 34
21420 Bol - Brač
Croatia
tel.: +385 21 406 406
fax: +385 21 406 403
mob.: +385 91 2222310
mob.: +385 99 2282102
info@villapetra-bol.com
www.villapetra-bol.com